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Scris de Sport Galați
Miercuri, 16 Septembrie 2015 11:01

La emisiunea de radio Lider Sportiv, managerul sportiv al Oțelului, Cristi Munteanu, s-a declarat
încrezător în viitorul fotbalistic al echipei pe care o conduce:

      

“Toată lumea își dorește să intre în play-off. Venim după un prim meci bun, nu foarte bun, făcut
de echipa noastră, cu o victorie de moral la Brăila care ne ajută să abordăm următoarele
meciuri. Vom vedea unde vom fi. Nu facem nuntă după victorie, cum nici înmormântare după
înfrângere nu am făcut. Am spus și echipei, în Cupă nu am pierdut meciul din punctul meu de
vedere. Sper și îmi doresc ca echipa să aibă  mai multă încredere, pentru că în continuare
lipsește încrederea. Marcatorul de sâmbătă, Alexandru Istrate, este născut în 1998, cu o lună în
urmă juca la juniori, iar acum s-a întâlnit cu jucători precum Frunză sau Onofraș. Bucuria mea
este că acești tineri vor fi descătușați, vor avea încredere, au văzut că nu e de speriat să joci cu
seniorii.”   

  

www.sportgalati.com 

 1 / 1

http://www.sportgalati.com%20%20

